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2005   

 

Anm: Haketorparen son klubbtidning upphörde vid utgången av 2004. Klubben övergick till att informera 
genom vår hemsida, spårbarhet till vad där skrivits har inte varit möjligt. 

  
 

 

Protokoll nr 1/2005  
Golfklubbens styrelse 
den  3/2 2005  
  

Plats Haketorp 

  

Närvarande: Sören Arvidsson, Jan Pousette, Bo Lindblad, Lena Andersson, Leif Jansson, Björn 
Larsson och Gun Peterson 

  

Ej Närvarande Thomas Jansson, Michael Forslund 

  

§ 4 Rapporter 

  

 

En omorganisation har skett på kansliet som innebär att Annica Tallkvist 
kommer att anställas på heltid under tiden mars t o m september och halvtid 
oktober t o m februari. Yvonne är sjukskriven till den 30 juni, en rehabplan är 
inskickad till försäkringskassan. 

 

Maud Eriksson kommer att som tidigare sköta företagsgolfen och tävlingar 
samt uderstödja på kansliet vid behov. Maud erbjuds en 6 månaders 
anställning som tidigare. 

 
 

§ 8 Personal 

  

 

Ordförande rapporterar att Kjell Lundström kommer att arbeta på banan i 
sommar 

  

 Bernt Carlson kommer att i sommar arbeta som fastighetsskötare-"hustomte" 

  

 

Vi kommer också att ge förslag till veteranerna om det är intresserad av att, 
med jämna mellanrum, åka runt banan och kolla spelarnas medlemsstatus och 
greenfee i sommar. Bosse hör med veteranerna om intresse finns att hjälpa 
klubben med detta. 
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Protokoll nr 2/2005 Golfklubbens styrelse den 21/3 2005 

  

Plats Haketorp 
Närvarande: Sören Arvidsson, Jan Pousette, Bo Lindblad, Lena Andersson, Leif Jansson, 

Björn Larsson, Gun Peterson, Nicklas  Carlson, Lenart Dellestrand, Michael 
Forslund. 

  

Inledning  
  

 

Ordförande hälsade alla välkomna, speciellt välkomnade han Nicklas och 
Lennart som är nya i styrelsen. Därefter öppnades mötet. 

 
Styrelsen består av: 

 

Sören Arvidssin , ordförande                                                                                                                                                                                    
Jan Pousette, vice ordförande                                                                                                                                                                                  
Gun Peterson, sekreterare                                                                                                                                                                                         
Ledamöter:                                                                                                                                                                                                                                              
Björn Larsson, bankommittén                                                                                                                                                                             
Leif Jansson, marknadskommittén                                                                                      
Nicklas Carlsson ungdomskommittén                                                                                                                                                           
Lena Andersson, kontakt damer                                                                                                                                                                       
Michael Forslund, IT ansvarig                                                                                                                                                                                   
Lennart Dellestrand, sponsor och ekonomi                                                                                                                                                       

 

 
Till kassör utanför styrelsen utsågs Bo Lindblad 
 

  

Firmatecknare är Bo Lindblad, Sören Arvidsson och kanslisterna Annica 
Tallqvist och Maud Eriksson. 
 
Rapporter 
I april börjar L-O Carlsson att jobba hos oss.  
 
Anna Haglind har fått stipendium och diplom från Västmanlands 
Golfförbund. Stipendiet går till Golfklubben men Anna kommer att 
disponera detta. 
 
Ekonomi 
Vi har inte kommit ”igång” riktigt än inför det nya året. Klart är dock att vi 
har ganska mycket utgifter nu i vår p g a maskiner som är inköpta. 
 
Utbyte av tankar och idéer inför säsongen 

 Lennart: Det är viktigt att utveckla banan och restaurangen. Jaga 
sponsorer – utveckla företagsgolfen. Ev skall vi kanske annonsera i 
Dagens Industri 

 Vi kanske skall ha typ ”golfens dag” – där alla får prova på. 



 Vagnsboden –styrelsen beslöt att göra en skriftlig rekommendation ang 
vilka som skall ha över- och underskåp.  

 
Ang tidsbokning 
Styrelsen beslutade att det skall vara 10 minuter mellan bollarna.    
Bollrännan skall vara kvar. Varannan tid bokningsbar. 
 
  
 

Protokoll nr 3/2005 Golfklubbens styrelse 19/4 2005 

Plats: 
Haketorps Konferensrum 

 

Sören Arvidsson, Jan Pousette, Bo Lindblad, Lena Andersson, Björn Larsson, 
Gun Peterson, Nicklas Carlson, Lenart Dellestrand, Michael Forslund. 

Inbjudna Elf Karlsson 

 

Bo Larsson har anställts som banarbetare, lönebidrag har beviljats av 
Arbetsförmedlingen. Den 11/5 börjar också Kjell Lundström. Lasse börjar 
arbeta den 2/5 efter sin sjukskrivning. 

  

 

Angående Lasse, så har han ordnat en lyft till maskinerna. Detta innebär att 
man kan arbeta under maskinerna. Ett viktigt redskap för alla banarbetare, 
men framför allt för Lasse, som får hjälp till denna från 
Hjälpmedelscentralen. 

    
Hemsidan Elf Karlsson: All information måste nu ut på hemsidan eftersom 

Haketorparen inte finns kvar.                                                                                                                       
Förslag från Lennart att besökarna på vår hemsida kan länka sig till våra 
sponsorer.                                                                                                           

 

Styrelsen diskuterades hur hanteringen av vår hemsida skall ske.                                     
Vi beslöt att Elf får all information via e-mail. Vi försöker också strukturera 
upp framsidan och vidarebefordrar detta till Elf.                                                                   
Vissa viktiga beslut som tas av styrelsen och nyheter från de olika 
kommittéerna kan också läggas ut på hemsidan för våra medlemmars 
kännedom. 

 

Protokoll nr 4/2005 Golfklubbens styrelse den 17/5 2005 

  

Plats: Haketorps Konferensrum 

  

Närvarande Sören Arvidsson, Bo Lindblad, Lena Andersson, Michael Forslund, Gun 
Peterson, Lennart Dellestrand, Nicklas Carlsson 

Ej närvarande  Björn Larsson, Jan Pousette 

  

 Brev har kommit från Yvonne med avskedsansökan. 

 Yvonne har fått nytt arbete och har sagt upp sig fr o m den 23/5. 

    



 

Protokoll nr 5/2005 Golfklubbens styrelse den 9/8 2005 

  

Närvarande Sören Arvidsson, Bo Lindblad, Lena Andersson,Björn Larsson, Leif 
Jansson, Gun Peterson, Lennart Dellestrand. 

 
 

Ej närvarande Nicklas Carlson, Michael Forslund, Jan Pousette 

Vi började mötet med att äta en god måltid lagad av de nya krögarna 

  

 

De nya krögarna är på plats - Krister Söderberg med sonen Mathias. 
övergången gick relativt smidigt. Hyreskontrakt lämnas över idag  9/8. 
Anm: Hasse och Ingrid Sjöö avtackades 28 juli 

  

 

Klubben har en intressent som vill titta och komma med förslag på 4-6 
stugor som kan byggas vid parkeringsplatsen. Bygget skall i så fall ske av 
intressenten och klubben får en viss intäkt. Styrelsen säger ja till detta 
initiativ. 
 
Björn meddelar att mätning har gjorts av banan och det blev ingen 
ändring av slopen 

 
Miljöansvarige Charles Karlsson arbetar med att få vatten- och 
miljöplanen godkänd av Arboga Kommun. Det är stenhårda 
bestämmelser och det gäller att ha en plan som är bra gjord. 

 

 

Protokoll nr 6/2005 Golfklubbens styrelse den 20/9 2005 

  

Närvarande Sören Arvidsson, Bo Lindblad, Lena Andersson, Björn Larsso,n, Leif 
Jansson, Gun Peterson, Lenart Dellestrand. Jan Pousette, Niclas Carlson 

Ej närvarande Björn Larsson, Leif Jansson 

  

 Medlemsstatistik den 1/9 2005: Totalt 1340 medlemmar. Aktiva 1125st 

  

 

För övrigt bör vi se över personalsituationen till nästa år. Kansliet har 
haft alldeles för mycket att göra. Personalen på banan har fungerat bra. 

 

Protokoll nr 7/2005 Golfklubbens styrelse den 15/11 2005 

  

Närvarande Sören Arvidsson, Lena Andersson, Björn Larsson, Leif Jansson, Gun 
Peterson, Lennart Dellestrand.  Niclas Carlson och Michael Forslund 

  



Ej Närvarande Jan Pousette, Björn Larsson 

  

Inbjudna  Bo Lindblad, Rolf Almersson 

  

 

Vi börjar med ombyggnad av maskinhallen eftersom Rolf Almersson är 
inbjuden. En lyft för att kunna arbeta under maskinerna skall installeras. 
Detta medför en viss ombyggnad av maskinhallen som Rolf räknat på. 
Slutsumma: 413.000 kr. Styrelsen beslutar godkänna förslaget. Arbetet 
MÅSTE vara klart den första april 2006 

  

 

Niclas rapporterade att Elitlaget  - dam - har lagts ned. Herrlaget vet vi i 
nuläget inte hur det blir med, 

  

 

Sparbanken har sagt upp sitt sponsoravtal för omförhandling. Sören och 
Lennart kommer att ha möte med banken nästa vecka. 

  

Ekonomi Bo rapporterar att klubbens ekonomi ser bra ut. 

  

 

Besluts tags av styrelsen att aktiva medlemmar som ej betalt årsavgiften 
2005 utesluts. Skriftlig uppsägning kommer från oss. 

  

  
  

Erfarenheter 2005 Diskussion om behovet av en tävlingskommitté! Styrelsen samlas till ett 
speciellt möte i början av nästa år för att enbart diskutera och ta beslut 
om: Tävlingskommitté, ev övriga kommittéer, tidsbokning mm 

  

 

Elitsatsningen kostar enbart pengar! Vi anser att det inte är något för 
oss. Däremot satsar vi naturligtvis på vår ungdomsverksamhet. 

  

 

Rapport från banan: Torbjörn är mycket nöjd och tycker att vi har bra 
banpersonal och en bra fungerande bana. 

  

 

2 damer från veteranerna är villiga att hjälpa till och göra fint i våra 
omklädningsrum. De tar kontakt med Lena. Nya gardiner skall även sys 
till herrarnas omklädningsrum. 

  

Övriga frågor En förfrågan har kommit från Peter om träning i Örebro Golfhall. 
Målgruppen är juniorer. 

  Styrelsen tog beslut om att sponsra med 2.000 kr 

  

 

Förslag från Niclas och Lennart att bygga om skylten vid puttinggreenen. 
Reklamen syns bra från parkeringen och mindre bra från andra hållet. 
Styrelsen ställer sig positiv till detta. 

  



 

Vidare hade sponsorgruppen förslag på en fontän i någon av dammarna. 
Styrelsen sa ja till förslaget och en diskussion tas med Torbjörn. Damm 2 
kan vara lämplig. 

  

 

Lennart tog upp frågan om en klockstapel igen. Lennart gör en förfrågan 
hos Stjärnurmakaren om ev klockor. 

  

 

Bo - som sitter med i valberedningen - har hört sig för hos de i styrelsen 
som är aktuella för omval och han tycker att entusiasmen hos dessa är 
dåliga.                                                                                                        
Diskussion om vi skall ha en mindre styrelse och utse olika kommittéer i 
stället. Hur lägger vi upp styrelsearbetet, hur många skall ingå i 
styrelsen?                                                                                                            
Till nästa möte skall vi alla titta på hur många kommittéer det skall 
finnas. Dam-, fastighet- och veterankommittéerna fungerar. 

 

 



 



 

 


